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Notulen	vergadering	Wijkraad	Dietsveld/Vogelbuurt	

	

1. Opening	en	mededelingen	
Voorzitter		heet	iedereen	hartelijk	welkom	op	de	jaarvergadering	van	de	wijkraad.	Hij	
licht	toe	dat	in	de	notitie	“De	nieuwe	Democratie”	van	wethouder			
Jur	Botter,	een	andere	rol	toebedacht	wordt	aan	de	wijkraden.	Hierover	is	een	aantal	
bijeenkomsten	geweest,	waarin	de	wijkraden	gevraagd	is	hoe	zij	hun	rol	zien	binnen	
de	gemeente.	Onze	wijkraad	heeft	aangegeven	dat	zij	zich	wil	zien	in	de	rol	van	
“verbinder”	en	“belangenbehartiger”.		
	

2. Voorstellen	wijkraadsleden.	
De	aanwezige	wijkraadsleden	stellen	zichzelf	voor.	
Er	zijn	na	vanavond	2	vacatures	in	de	wijkraad,	te	weten	die	van	penningmeester	en	
kascommissie.	Geïnteresseerden	kunnen	zich	melden	bij	de	wijkraad.	
	

3. Vaststellen	agenda	
Er	zijn	geen	nieuwe	agendapunten,	de	agenda	wordt	ongewijzigd	vastgesteld.	
	

4. Financiële	verslaglegging.	
De	jaarrekening	wordt	toegelicht	door	de	penningmeester.	Er	zijn	geen	bijzondere	of	
afwijkende	zaken	te	melden.	De	stukken	zijn	goedgekeurd	door	de	kascommissie	
(mw.	Van	Hal).	De	penningmeester	en	de	kascommissie	worden	hartelijk	bedankt	
door	alle	aanwezigen	en	krijgen	een	compliment	van	Menno	Evers,	gebiedsverbinder	
gemeente	Haarlem.		

	

5. Terugblik	2018	
• Herinrichting	Kruispunt	Jan	Gijzenkade/Rijksstraatweg.	

Hierbij	is	de	wijkraad	uitvoerig	betrokken	geweest.	Toen	bewoners	en	wijkraad	bij	de	
wethouder	aangaven	grote	problemen	te	zien	bij	het	DO	(Definitief	Ontwerp)	is	er	na	
een	gesprek	met	de	bewoners	het	DO	toch	nog	een	paar	punten	gewijzigd.	Niet	alles	
kon	ingewilligd	worden,	maar	we	zijn	tevreden	met	het	behaalde	resultaat.	

• Verkeerspiegels	Jan	Gijzenkade.	
Over	het	verwijderen	van	de	verkeerspiegels	is	veel	te	doen	geweest,	ook	in	de	
media.	Het	gaf	een	groot	gevoel	van	onveiligheid.	Vijf	bewoners	hebben	ingesproken	
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tijdens	een	commissievergadering	en	ook	de	wijkraad	heeft	haar	zorgen	geuit.	
Wethouder	Merijn	Snoek	heeft	toen	besloten	dat	de	spiegels	werden	teruggeplaatst.	

• Herstellen	Batavierenplantsoen.	
Gedurende	de	rioleringswerkzaamheden	in	2017	is	een	groot	deel	van	het	plantsoen	
gebruikt	als	parkeer-	en	opslagplaats.	Helaas	is	het	daarna	niet	goed	opgeleverd	en	is	
het	nog	altijd	niet	in	orde,	het	gras	vertoont	vele	kale	plekken	en	ook	met	regenbuien	
staan	er	grote	plassen	op	het	plantsoen.	Er	hebben	diverse	gesprekken	plaats	
gevonden	tussen	de	gemeente,	Boskalis	en	de	Wijkraad.	Tijdens	het	recente	cluster	
wijkgesprek	is	er	afgesproken	dat	Kees	Steendam	(Spaarnelanden)	samen	met	de	
wijkraad	er	nogmaals	naar	gaat	kijken	hoe	e.e.a.	naar	behoren	opgelost	kan	worden,	
zoals	vorig	jaar	beloofd	was.	

• De	braderie	Vergierdeweg.	
Het	deelnemen	met	een	Wijkraadkraam	was	vorig	jaar	een	succes.	Er	zijn	leuke	
gesprekken	geweest	met	buurtbewoners	en	een	lijst	met	verbeterpunten	voor	de	wijk	
geïnventariseerd.	Over	het	algemeen	kan	men	concluderen	dat	de	bewoners	
opgewekt	en	blij	met	hun	wijk	lijken	te	zijn.	Volgens	Rina	Stroo	(oud	secretaris)	heerst	
er	grote	tevredenheid	onder	de	bewoners	van	deze	wijk.	Ze	zijn	constructief,	
oplossingsgericht	en	bereid	tot	het	voeren	van	actie.	Bert-Jan	geeft	aan	dat	de	
Wijkraad	ook	dit	jaar	vertegenwoordigd	zal	zijn	op	de	braderie	op	21-9-2019.	

• Introductie	Duobakken.	
In	eerste	instantie	was	er	weerstand	bij	sommige	bewoners,	maar	het	lijkt	erop	dat	
het	merendeel	toch	zeer	tevreden	is	met	de	duobak	(voor	plastic	en	papier).	Er	is	nog	
wel	ergernis	over	het	gedrag	van	mensen:	er	staat	vaak	afval,	ook	grofvuil,	naast	de	
algemene	bakken	op	straat.	Tevens	wordt	het	probleem	aangekaart	van	de	overvolle	
duobakken	op	de	Vondelweg	.	Deze	worden	te	weinig	geleegd	en	de	beneden	
bewoners	gebruiken	deze	bakken	ook,	terwijl	ze	alleen	bedoeld	zijn	voor	de	
bovenwoningen.	Jane-Ann	(Spaarnelanden)	houdt	zich	hiermee	bezig	en	weet	van	het	
probleem	af.	De	wijkraad	zal	op	papier	zetten	wat	het	probleem	is.	Dit	gaat	ze	
nogmaals	intern	aankaarten	en	ze	zal	de	wijkraad	op	de	hoogte	houden.	

• Bloembollen	Jan	Gijzenkade	
Dit	is	ontstaan	vanuit	een	bewonersinitiatief.	Na	de	oplevering	kon	er	nog	niet	
gemaaid	worden	door	Spaarnelanden,		vanwege	het	vele	puin	in	de	groenstrook.	
Enkele	bewoners	van	de	JGK	hebben	toen	(in	overleg	met	Spaarnelanden)	op	eigen	
initiatief	bollen	geplant	(krokussen	en	narcissen).	Het	prachtige	resultaat	is	nu	te	zien!	
Met	Spaarnelanden	is	afgestemd	dat,	na	de	bloei,		de	grond	wordt	geëgaliseerd	en	er	
daarna	gras	wordt	ingezaaid,	zodat	de	bollen	gespaard	blijven.	
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6. Vooruitblik	2019	
• In	2019	zal	er	weer	een	wijkschouw	plaatsvinden	met	de	wijkraad,	gemeente,	

Spaarnelanden,	gebiedsagent	en	betrokken	bewoners.	In	de	recente	wijkkrant	is	een	
oproep	gedaan	aan	bewoners	om	hun	‘zorg’punten	door	te	geven.	Alle	
binnengekomen	reacties	zijn	verzameld	en	zullen	meegenomen	worden	in	dit	
gesprek.	

• Ontwikkelzone	Orionweg/Planetenlaan.	De	ambitie	van	de	gemeente	om	600	
woningen	te	bouwen	op	de	Orionweg/Planetenlaan,	nemen	vorm	aan.	Na	een	aantal	
participatieavonden	eind	2018,	is	alle	input	van	de	bezoekers	meegenomen	en	zijn	er	
een	2-tal	scenario’s	ontwikkeld.	Deze	zijn	in	februari	gepresenteerd	aan	de	bewoners	
tijdens	een	informatieavond	in	Schoterhof.	Bert-Jan	benadrukt	dat	er	nog	slechts	
sprake	is	van	een	scenario,	nog	geen	VO	(Voorlopig	Ontwerp).	Meer	informatie	
hierover	en	de	scenariofilmpjes	zijn	te	zien	op	www.haarlem.nl/orionzone		Op	7	mei	
a.s.	zal	een	eerste	concept	ontwikkelvisie	worden	gepresenteerd	in	de	Nieuw	
Apostolische	Kerk,	Plesmanlaan	9	te	Haarlem	
Ook	in	het	WBO	(Wijkraden	en	Belangenorganisatie	Overleg)	wordt	over	de	
Ontwikkelzone	gesproken	en	met	name	over	de	zorg	over	de	parkeerdruk	en	
verkeersdrukte	in	de	omringende	wijken.	In	een	door	het	WBO	positief	
geformuleerde	brief,	zal	worden	aangedrongen	op	voldoende	aandacht	voor	de	
leefbaarheid	en	de	genoemde	knelpunten.	

• HOV	(Hoogwaardig	Openbaar	Vervoer).	
De	gemeente	is	bezig	met	de	voorbereidingen	voor	de	aanleg	van	het	HOV	traject.	
Zodra	de	aannemer	gekozen	is,	zal	het	project	van	start	gaan.	Hierover	zullen	
binnenkort	bijeenkomsten	in	de	wijk	worden	georganiseerd.	De	wijkraad	heeft	
aangegeven	aan	de	gemeente	het	belangrijk	te	vinden	om	de	bewoners	hierover	
tijdig	te	informeren.	

• Nieuwe	Democratie.	
Het	doel	is	om	de	afstand	tussen	de	politiek	en	de	burger	te	verkleinen.	En	de	rol	van	
de	wijkraden	te	(her)	definiëren.	

• Fiets-opstelstrook	kruispunt	Jan	Gijzenkade/Vondelweg.	
De	huidige	situatie	roept	een	groot	gevoel	van	onveiligheid	op.	Er	is	al	meerdere	
keren	gesproken	met	de	gemeente	over	de	problemen	die	de	bewoners	hebben.	
Er	wordt	opnieuw	naar	gekeken	en	geagendeerd	in	het	wijkcluster	gesprek	met	de	
gemeente.	De	wijkraad	volgt	het	op	de	voet.	

• Braderie	Vergierdeweg.	
Deze	vindt	plaats	op	de	3e	zaterdag	van	september	(21	sept	2019).	De	wijkraad	zal	
weer	vertegenwoordigd	zijn.	
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7. 	Presentatie		door	Stichting	Historisch	Schoten.	
	Ferry	van	der	Peet	van	de	Stichting	Historisch	Schoten,	verzorgde	een	mooie	en			
	interessante	presentatie	over	Haarlem	Noord	en	Schoten,	waarvoor	onze	hartelijke	dank.	
	

8. 	Rondvraag	
• Een	aanwezige	geeft	aan	bereid	te	zijn	om	te	helpen	bij	de	verspreiding	van	de	

wijkkrant.	
• De	voorzitter	bedankt	de	penningmeester	voor	zijn	inzet	als	penningmeester	de	

afgelopen	jaren.	Namens	de	wijkraad	wordt	een	bos	bloemen	en	cadeautje	
overhandigd.	
	

9. Sluiting.	
De	vergadering	wordt	afgesloten	met	een	wijkborrel.	

	

	


